



Xi (Cindy) Wang

Beijing

+86 10 8516 4136
cindy.wang@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Intellectual property

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Ms. Wang focuses on patent infringement, patent invalidation and other related intellectual property litigation. With a technical background in electrical, telecommunications, semiconductor, and computer fields, she has represented Intel, Apple, InterDigital, Microsoft, and others in multiple IP-related disputes.

EDUCATION

Ms. Wang received an B.E. in Electrical Engineering in 2010 from the Tsinghua University, and then received her Ph.D. degree in Electrical Engineering in 2015 from the Tsinghua University. She also received a dual degree in Economics in 2013 from Peking University.

QUALIFICATIONS

Member of the PRC Bar

Member of the PRC Patent Bar

WORKING LANGUAGES

Chinese, English



王希

北京

+86 10 8516 4136
cindy.wang@hankunlaw.com

业务领域

- 知识产权

工作经历

王希律师主要专注于专利侵权、专利无效等相关的知识产权诉讼。王律师具有电气、通信、半导体、计算机等领域的技术背景，曾代理 Intel、Apple、InterDigital、Microsoft 等处理与知识产权相关的争议。

教育背景

王希律师于 2010 年获清华大学电机系工学学士学位，后于 2015 年获清华大学电机系工学博士学位。其间，王律师于 2013 年获北京大学经济学双学位。

执业资格

中华人民共和国律师执业资格
中华人民共和国专利代理人执业资格

工作语言

中文、英文